



Joint GCSU & Pro Tem Statement on World Press Freedom Day (May 3)

In honour of World Press Freedom Day, the GCSU would like to declare that we stand in solidarity with Pro Tem in promoting procedural accountability among our two groups, encouraging bilingualism and multilingualism on the Glendon Campus, and supporting the voices of Glendon College and its student body. We commit ourselves to upholding free speech, respectful and passionate debate and the free flow of thoughts and ideas. We are eager to work closely together this upcoming academic year to stand by these cherished principles.

La déclaration conjointe de l'AÉCG et Pro Tem pour la Journée Mondiale de la Liberté de la Presse (3 mai)

En l'honneur de la Journée mondiale de la liberté de la presse, l'AÉCG tient à déclarer que nous sommes solidaires de Pro Tem pour promouvoir la responsabilité procédurale entre nos deux groupes, en encourageant le bilinguisme et le multilinguisme sur le campus de Glendon, et soutenir les voix du Collège Glendon et de son corps étudiant. Nous nous engageons à défendre la liberté d'expression, le débat respectueux et passionné et la libre circulation des pensées et des idées. Nous sommes impatients de travailler ensemble en coopération au cours de l'année scolaire à venir pour défendre ces principes qui nous sont chers.

